
Referat fra fast møte 4 med nærutvalget i kommunedel 10      

Møte i nærutvalget for kommunedel 10 (Nesbygda, Svelvik sentrum, Ebbestad og Berger)   
Dato og tidspunkt: 17.12. 2024 kl. 18.00      
Sted: Teams 
 
Innbyggerrepresentanter til stede: 

• Vigdis Alice Angell (leder) 
• Odd Arne Lindtveit  
• Anja Lønseth  
• Inger Nygård Amundsen  
• Christen Kruse Skovgaard Larsen  
• Eivind S. Andersen  

 
 
Politikerrepresentanter til stede:  

• Andres Muri (H) 
 
Forfall innbyggerrepresentanter: 

• Jonas Johansen 
• Aleksander Schi 
• Hanne Steffensen  

 
Forfall politikerrepresentanter: 

• Edel Karin Wøien (AP) 
• Anita Nesse Roisli (MDG) 

 
 

 
Møteleder: Vigdis Alice Angell, leder av nærutvalget  
Referent: Thea Stokke, lokalkoordinator Drammen kommune 
 
Oppsummering av hva nærutvalget har fått til i 2024. 
 
Nærutvalget opplever at de har hatt mange gode saker å jobbe med. Spesielt stolt av er de av 
Mattilbudet på Svelvik sykehjem, og hjemkjørt varm mat på døren av frivillige til eldre i Svelvik.  
Produksjonskjøkken opprettholdes og det tilføres midler til opprettelse av matverter. 

Nærutvalget har vært med i prosessen rundt lekeapparater i lalla parken. I høst ble alle leke 
apparatene ble satt opp.  

Fjordparken på Nesbygda har ikke blitt prioritert som ønsket, da saken om skolestruktur ble 
prioritert. Det er et ønske om at saken følger nærutvalget neste år også. 

I forbindelse med Parken på Berger har nærutvalget fått samle inn innspill til forvaltningsplaner for 
statlig sikra friluftslivsområder. Det ble også satt av 100 000 i handlings og økonomiplan for 2025- 



2028 for toalettet på kyststien Berger og fjordparken på Åssiden. Nærutvalget har fått mulighet til å 
gi innspill på hvordan midlene skal brukes. 

 
Når det gjelder nærmiljøanlegget på Ebbestad har nærutvalget har fått beskjed om at 
administrasjonen er i gang med å engasjere rådgiver for utarbeidelse av mulighetsstudie, men har 
hittil ikke hatt kapasitet til å starte opp videre prosesser knyttet til denne oppgaven. Dette arbeidet 
vil nå bli prioritert med målsetting om å kunne levere en mulighetsstudie i tråd med 
oppgavebeskrivelsen i løpet av 2024. Her har det ikke skjedd så mye så nærutvalget ønsker at 
koordinator skal be om status på saken.  
I forbindelse med saken om sentrumsutvikling har det blitt holdt folkemøte i oktober. 
Sentrumsutvikling er en viktig sak for nærutvalget. Det ble fattet et vedtak i kommunestyret som 
nærutvalget ønsker å følge tett.  
 
Vedtak i Kommunestyret: Kommunestyret ber kommunedirektøren om å innarbeide følgende tiltak i 
Handlings- og økonomiplan 2025-2028: 

Tiltak nr. 12 – Samlokalisering av Innbyggertorg, bibliotek og knutepunkt ses i sammenheng 
med oppdraget som gis til Drammen Eiendom 2) 

Kommunestyret gir styret i Drammen Eiendom KF i oppdrag å lage en plan for frigjøring av 
minimum 35000 kvm lokaler og med følgende føringer: KF under vedtakspunkt 2 og omtale 
under tiltak 32. 

c) Drammen Eiendom KF gis fullmakt til å vurdere salg av Svelvik rådhus til Drammen 
kommunale pensjonskasse, Eidra AS eller annen privat eiendomsutvikler. Salgssum skal 
benyttes til nedbetaling av gjeld. 

f) «Rådhusene» i Drammen og Mjøndalen og SBV/Kinogården i Svelvik skal utvikles som 
knutepunkter og publikumsrettede tjenester skal prioriteres.) 

Når det gjelder vennskapsbenk på Tømmerås skole avventer man nytt elevråd. 
 

Speidersletta har blitt rustet opp. Noen av pengene må flyttes til 2025. Her sendes det inn en søknad 
om å flytte pengene til neste år. 

Saken om Krok og Høyen Velforening og privatisering av Skjære legges inn under prioriterte saker, 
parker og nærmiljøanlegg. Og saken om byvåpenet utsettes til neste og og må sees i sammenheng 
med saken om sentrumsutvikling. 
 
Vi snakket litt om erfaringsdeling mellom nærutvalget og hva som fungerer i forbindelse med 
påvirkning av folkevalgte. 
 
Andre saker som er viktig for nærutvalget. 
 
Må ikke gi slipp på saker som ikke har kommet helt i mål. Viktig at nærutvalget er opptatt av hele 
kommunedel 10 og at man også følger opp saker som dukker opp etter hvert. 
 
Nærutvalget vil fortsatt følge saken om skolestruktur og Svelvikveien. 
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